
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt. 

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden. 

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen.  

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART 

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat elan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Jan Jambon,  
lijsttrekker Vlaams Parlement

Bart De Wever,  
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Onze N-VA-kandidate Lotte Peeters

Gepassioneerde leerkracht, geëngageerde schepen en toe gewijde 
mama
Na mijn studies aan de UGent volgde ik de specifieke leraren opleiding. Ik kon me-
teen starten als leerkracht Nederlands-Duits in Lokeren. Tot vorige jaar stond ik hier 
dagelijks gepassioneerd voor de klas. In de zomer van 2023 werd ik moeder van een 
tweeling, Noor en Flor. Ik vind het belangrijk om zowel een toegewijde mama als ook 
een plichtsbewuste schepen te zijn. Vandaar de beslissing om na de geboorte van 
mijn dochter en zoon even de pauzeknop van de onderwijscarrière in te duwen. En 
volop voor de politiek en het moederschap te gaan.

Voor Hamse én voor Vlaamse welvaart
Hammenaren kennen mij ondertussen als een ambitieuze schepen met een frisse, 
vernieuwende kijk naar de politiek. Met die  ingesteldheid trek ik vanop plaats vijf 
naar de federale  verkiezingen. Ik wil me inzetten voor:

•    een Vlaanderen waar werken beloond wordt en waar  ondernemen gestimuleerd 
wordt,

•    een veilige leefomgeving met voldoende investeringen in onze ordediensten,
•    een rechtvaardig sociaal beleid met de nodige aandacht voor alleenstaanden en 

jonge starters.

Ik ben ervan overtuigd dat ik met deze doelstellingen een betere plek kan maken van 
Vlaanderen in het algemeen en van Hamme in het bijzonder. Het zou mooi zijn om 
mij zowel op lokaal vlak, als lijsttrekker voor de komende gemeenteraadsverkiezin-
gen, én op nationaal vlak, als volksvertegenwoordiger, voor de Hamse gemeenschap 
te kunnen engageren. Onze mooie gemeente kan daar alleen maar wel bij varen.

Hopelijk kan ik op 9 juni op uw steun rekenen!

Fractievoorzitter

Lotte Peeters

Beste lezer

Bent u er ondertussen al uit naar wie uw stem zal gaan voor de Vlaamse, federale en Europese 
verkiezingen op 9 juni? Ik zal voor de N-VA op de vijfde plaats van de Kamer staan. Laat me u 
alvast even vertellen waarom een stem voor mij de juiste keuze is.

Al twaalf jaar politiek engagement
Als 19-jarige studente zette ik in 2012 mijn eerste stappen in de politiek. Ik werd verkozen als 
jongste gemeenteraadslid ooit in Hamme. Vanop de oppositiebanken beet ik me vast in  dossiers 
rond onder andere jeugd, cultuur en milieu. Die inzet werd ge apprecieerd, want in 2019 werd ik 
als 25-jarige de jongste  schepen in de geschiedenis van onze gemeente. 

Hamme
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An Geerinck neemt afscheid als gemeenteraadslid,  
Jo Laureys volgt haar op

In januari nam onze partij afscheid van gemeenteraadslid 
An Geerinck. Wij willen An van harte bedanken voor al haar 
inzet, het werk en de tijd die ze daaraan spendeerde. Er zijn 
geen woorden voor wat ze voor de partij betekend heeft. N-VA 
Hamme zal haar enorm missen als raadslid, maar gelukkig 
blijft An achter de schermen meewerken in ons bestuur.

Ze wordt opgevolgd door Jo Laureys. “Met heel veel goesting 
en uiterst gemotiveerd neem ik het mandaat van gemeente
raadslid op en hoop ik mijn steentje te kunnen bijdragen. Als 
rasechte ondernemer en sociaal geëngageerde Hammenaar wil 
ik het aanspreekpunt zijn voor zowel de zelfstandigen in onze 
 gemeente, als voor de andere inwoners. Ook het veiligheids
gevoel ligt me nauw aan het hart. Daarom wil ik graag mee
zoeken naar oplossingen.” 

Debat Unizo Hamme
Begin februari vond het debat van UNIZO Hamme plaats. Het was het eerste debat naar 
aanleiding van de lokale verkiezingen van 13 oktober 2024. Bestuurslid Gert Steeman was 
op dat debat aanwezig. Hij is zelfstandig schilder en heeft jarenlange ervaring als les
gever over ondernemerschap bij Syntra. Daarnaast is hij ook actief binnen  Ondernemend 
 Hamme. Hij was dus de ideale persoon om NVA Hamme te 
 vertegenwoordigen in het debat.

Gert Steeman, bestuurslid bij N-VA Hamme en daarnaast zelfstandig 
 schilder en docent ondernemerschap bij Syntra. 

N-VA-ministers investeren in Hamme
De afgelopen twee jaar hebben N-VA-ministers bijna 22 miljoen geïnvesteerd in Hamme. 

•    Vanuit het kabinet van minister Weyts werd 7,6 miljoen euro geïnvesteerd in scholenbouw. Voornamelijk om de groei 
van jonge gezinnen in Hamme op te vangen. Op sportief vlak werd er 361.000 euro geïnvesteerd, onder andere voor de 
vernieuwing van de atletiekpiste. Voor de ondersteuning van onze drie dierenasielen en opvanginitiatieven werd   
41.000 euro geïnvesteerd.

•     Het kabinet van minister Diependaele 
 investeerde 13 miljoen euro in de vernieuwing 
en verduurzaming van de bestaande sociale 
woningen. Zonder uitbreiding van het be
staande patrimonium. Op die manier wordt 
het  woningbestand van onze gemeente sterk 
verbeterd. Ook onroerend erfgoed wordt niet 
ver geten. Het kabinet investeerde 723.000 
euro in de renovatie van ons patrimonium, 
waaronder de kapel op het Tweebruggen
plein, en in toekomstige renovaties voor het 
 gemeentehuis en de dekenij in Hamme. Daar
naast werd er ook geïnvesteerd in kunsten en 
 participatieinitiatieven. 

An Geerinck Jo Laureys 
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Maak kennis met  
jongerenverantwoordelijke  
Greg Snoeck
Graag stellen wij onze jongerenverantwoordelijke Greg Snoeck aan u voor. 
Greg Snoeck is 25 jaar oud en woont in het centrum van Hamme. Zijn roots 
liggen in Zogge. Hij is afgestudeerd als industrieel ingenieur en is momenteel 
bezig met het afronden van een master nationale politiek. 

Greg is niet alleen jongerenverantwoordelijke maar ook al meer dan vier 
jaar   actief bij Jong NVA. Momenteel is hij Scriptor bij Jong NVA UGent en 
 bestuurslid bij Jong NVA Dender. Hij vertegenwoordigt onze mooie gemeente 
in de afdelingsraad.

Hebt u vragen over de jongerenwerking van de N-VA? Dan bent u bij hem aan het juiste adres.

Jong N-VA Hamme-Waasmunster staat in de steigers 
Na een afwezigheid van ongeveer zeven jaar staat er opnieuw een Jong NVAafdeling in de steigers. Een aantal geëngageerde 
jongeren uit Hamme en Waasmunster werken aan de oprichting van Jong NVA HammeWaasmunster. U zult hier binnen
kort zeker nog meer van horen. 

Bent u tussen de 16 en 31 jaar en hebt u interesse om lid te worden van deze nieuwe Jong N-VA-afdeling? 
Contacteer dan onze jongerenverantwoordelijke via sociale media of e-mail: greg.snoeck@n-va.be. 

De criminaliteitsgraad in 
Hamme daalt
Eind januari publiceerde de Vlaamse Regering de gemeente-
monitor. Dat is een verzameling van cijfers die onder andere 
de criminaliteitsgraad weergeeft. Uit die cijfers blijkt dat de 
criminaliteit in Hamme de afgelopen jaren is afgenomen.

De criminaliteitsgraad is het aantal door de politie 
 geregistreerde feiten per 1.000 inwoners. In 2019 bedroeg ze 
53,5 geregistreerde feiten per 1.000 inwoners. Dat cijfer is de 
afge lopen jaren gedaald naar 45,3 feiten per 1000 inwoners: een 
daling van 8,2 feiten per 1.000 inwoners. Het is een positieve 
ontwikkeling, maar betekent niet dat er geen veiligheidsuit
dagingen meer zijn. Om toekomstige uitdagingen aan te pakken, 
investeert de gemeente extra middelen in veiligheid. 

Camera’s en extra personeel
Voor de handhaving op het Tweebruggenplein is er dit jaar een 
budget van 250.000 euro voor camera’s en bijkomende veilig
heidsmaatregelen voorzien. Onze politiezone kan daarnaast ook 

rekenen op een toename van 266.000 euro in 2024. Dat bedrag 
dient vooral om bijkomend personeel aan te werven en zal ook 
stijgen in 2025. 

Dit jaar wordt er dus voor meer dan een half  miljoen 
euro in bijkomende middelen voor veiligheid 
 geïnvesteerd.

Jongerenverantwoordelijke Greg Snoeck

Tweebruggenplein

www.n-va.be/hammehamme@n-va.be N-VA Hamme



Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt. 

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden. 

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen.  

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART 

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat elan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Jan Jambon,  
lijsttrekker Vlaams Parlement

Bart De Wever,  
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden


